
Styret

  Valgt for På valg 

Leder Olav Dehli 1 år i 2024 2025 

Nestleder Andreas Loe Brenne 2 år i 2024 2026 

styremedlem Ida Aarmo 2 år i 2024 2026 

styremedlem Aase Vedul Moen 2 år i 2024 2026 

styremedlem Britt Aina Lyngstad 2 år i 2023 2025 

styremedlem Sissel Buchholt 2 år i 2023 2025 

Første varamedlem Kaia Skårdal Hegstad 1 år i 2024 2025 

Andre varamedlem Astrid Rotmo 1 år i 2024 2025 

 

Lag representert: 
Nessegutten, Sverre, 
Ronglan, Aasguten, Skogn, 
Ytterøy, Frol 



Idrettsrådets oppgaver

Idrettspolitikk, idrettspolitisk handlingsprogram
Ved samarbeid med Idrettsrådet har kommunen tilgang på idrettens kompetanse og hva som skal til 
for å utvikle idretten best mulig. Idretten er den største frivillige aktøren i Levanger med ca 8000 
medlemmer og 32 lag.

Fordeling av lokale aktivitetsmidler 

Inntektsbringende arbeid til egen drift

Mange mindre saker dekkes gjennom Årshjul/handlingsplan.



Idrettsrådets hovedoppgave

Vi har altså som oppgave å samle ønsker og behov fra alle 
idrettslagene i kommunen og presentere dette for kommunens 
administrasjon og politikere.
Vi må finne gode måter å presentere disse ønskene og behovene 
på. 
Vi skal legge til rette for at kommunen kan utføre den 
idrettspolitikken idrettslagene faktisk trenger.

Idrettsrådene skal derfor ha et idrettspolitisk 
handlingsprogram. 



Spørsmål vi stilte oss

• Hvilke utfordringer har idrettslagene med å utvikle aktiviteten i 
kommunen de kommende 5-10 årene?
• Hvilke idrettsanlegg ønsker idretten realisert de kommende 5-10 
årene?
• På hvilken måte kan kommunen samarbeide med idrettslagene og 
hjelpe dem med utfordringene de møter de kommende 5-10 årene?



Idrettspolitisk handlingsprogram

• Et lettlest dokument i form som en handlingsplan/strategiplan.
• Utformet i felleskap av idrettslagene i kommunen og 

årsmøtevedtatt i Idrettsrådet. 
• Dokumentet skal være kortfattet og enkelt å forstå for kommunens 

administrasjon og politikere. 
• Første versjon, og det er et stykke veg å gå enda.



Noen saker fra Idrettspolitisk plan

• LIR mener at Levanger kommune, kommunene på Innherred og idretten i større grad må 
samhandle om å bygge og drifte idrettsanlegg

Kommunene kan forskuttere spillemidler og bidra i prosesser for å innhente privat kapital til prosjektene. 

Idretten skal i større grad bygge, eie og drifte idrettsanleggene.  Spesielt hvor aktivitet naturlig skaper 
betydelige inntekter. Som eksempel toppidrett og aktivitet for voksne i konkurranse med private 
kommersielle aktører.

• LIR mener at idretten sjøl gir de beste og mest kostnadseffektive aktivitetstilbudene 

Kommunens bidrag for å gjøre det enkelt å være frivillig kan være:

Tilrettelegge for felles administrasjonsressurs i/for idrettslagene etter service-senter modell.

Profesjonalisere og sentralisere kommunens kommunikasjon med den frivillige idretten. 



Samarbeidsavtale med kommunen

Vi kommer ingen 
veg uten godt 
samarbeid



Hovedsaker for 2025

• Utvikle og styrke kommunens direkte og indirekte bidrag til idretten i form av arbeidsinnsats og 
kompetanse fra de ansatte i kommunen og i kommunale selskap. 

• Utvidede åpningstider på kommunale anlegg, også i helger, ferier og utafor sesong. Finne nye 
driftsmodeller med reduserte administrasjonskostnader som kan bidra til lengre åpningstid og lavere 
anleggsleie.

• Konkrete investeringer til flere spesialanlegg for særidretter. Levanger Kommune må ta en rolle i 
samarbeid mellom kommuner, mellom lag og mellom grender for realisering.

• Informasjonsmateriell og kommunikasjonsplattformer må etableres for å formidle eksisterende 
aktivitetstilbud i lagene.
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